
      11/11-17 

Referat af  

Fællesbestyrelsesmøde tirsdag den 7. November 2017.  

 

Tilstede: Afd 1; Preben, Jacob, Henrik og Anita. 

 Afd 2; Bodil. 

 Afd 3; Rita og BJ. 

 Afd 4; fraværnde. 

 

 

Punkt 1: Vejstriber. 

Bodil undersøger, hvor meget maling afdelingen har. Resten køber afdeling 1 ind. 
Striberne males til foråret. 

 

Punkt 2: Evt. 

Der blev drøftet omkring lysregning, samt problematikken om at ’folk’ går på 
diget. 

 

Næste fælles bestyrelsesmøde indkaldes af afdeling 4 til efteråret 2018. 

 

 

Således opfattet, 

Anita Liljegren. 

  


